
 
 

 

 
 

 

ZAPISNIK 

 

sa 28. sjednice Nadzornog odbora ŠPORTSKI OBJEKTI d.o.o. 
održane 30. prosinca 2019. godine u NŠD Gradski vrt u Osijeku, 

 Kneza Trpimira 23 s početkom u 9,00 sati 
 

Nazočni članovi Nadzornog odbora: 

 

1. Marin Babić, predsjednik 

2. Goran Mikan, zamjenik predsjednika 

3. Siniša Miletić, član 

4. Katica Šobat, član 

 

Nenazočni članovi: Marijana Sertić, opravdano 

 

Ostali nazočni:  

- Nataša Brčić, član Uprave – direktorica Društva 

- Elza Pintar, zapisničar 

 

Sjednicu otvara i vodi Predsjednik Nadzornog odbora Marin Babić temeljem Odluke o izboru broj 

NO-20/18. od  01. 02. 2018. godine. Predsjednik Nadzornog odbora konstatira da je sjednica 

sazvana sukladno ZTD i DU, te da Nadzorni odbor ima potrebnu većinu za pravovaljano 

odlučivanje. 

Predsjednik Nadzornog odbora daje na glasovanje prijedlog  dnevnog reda, te konstatira da je 

jednoglasno utvrđen sljedeći  

 

 

D N E V N I   R E D: 

 

1. Verifikacija Zapisnika sa 27 sjednice Nadzornog odbora održane 27. studenog 2019. godine; 

   Prilog: Tekst nacrta Zapisnika sa 27.  sjednice Nadzornog odbora ŠPORTSKI OBJEKTI d.o.o.  

   održane 27. studenog 2019. godine; 

 

2. Davanje suglasnosti na Prijedlog Financijskog plana i programa rada ŠPORTSKI OBJEKTI 

d.o.o. za 2020. godinu; 

 Prilog: Prijedlog Financijskog plana i programa rada ŠPORTSKI OBJEKTI d.o.o. za 2020.      

 godinu  

 

3. Davanje suglasnosti na Prijedlog Plana nabave ŠPORTSKI OBJEKTI d.o.o. za 2020. godinu; 

 Prilog: Prijedlog Plana nabave ŠPORTSKI OBJEKTI d.o.o. za 2020. godinu  

 

4. Davanje suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Pravilnika o unutarnjoj organizaciji 

i sistematizaciji radnih mjesta broj:1705/19. od 20.12.2019. godine; 

 Prilog: Odluka o izmjenama i i dopunama Pravilnika o unutarnjoj organizaciji i sistematizaciji   

ŠPORTSKI OBJEKTI d.o.o. 
 

OSIJEK, Kneza Trpimira 23  

OIB : 89861654362 

IBAN : HR6123600001102298154 

 

TELE FON : 031/285-500     

EMAIL:  info@sportski - objekti.hr   



 
 

 

  radnih mjesta broj:1705/19. od 20.12.2019. godine 

 

5. Davanje suglasnosti na Odluku o imenovanju Komisija za redoviti popis-inventuru sredstava 

i izvora sredstava sa danom 31. 12. 2019. broj:1690/19. od 13.12.2019. godine; 

  Prilog:  Prijedlog Odluku o imenovanju Komisija za redoviti popis-inventuru sredstava i       

  izvora sredstava sa danom 31. 12. 2019 broj:1690/19. od 13.12.2019. godine 

 

6.  Pitanja i prijedlozi. 

 

 

 

AD 1. 

 

Predsjednik Nadzornog odbora pitao je članove Nadzornog odbora imaju li primjedbe na Tekst 

Zapisnika sa 27. sjednice Nadzornog odbora održane 27. studenog 2019. godine. 
 

Kako  nije bilo primjedbi  jednoglasno je  usvojen Zapisnik sa 27. sjednice Nadzornog odbora 

održane 27. studenog 2019. godine. 
 

 

AD 2. 

 

Izvješće po ovoj točki dnevnog reda dala je direktorica Društva. Ona je istakla da Program rada i 

Financijski plan za 2020. godinu nije bitno različit u odnosu na prošlu godinu. Planom za 2020. 

godinu planirali smo i nastojati ćemo povećati vlastite prihode. Subvencija Grada Osijeka ista je kao 

i za prošlu godinu. Na poziciji subvencioniranje izgradnje, opremanja i hitnih intervencija na 

sportskim građevinama je jednako kao i prošle godine predviđeno 1.280.000,00 kn. Za rad RC 

Copacabana subvencijom je predviđeno 900.000,00 kn. Ukoliko se 2020. godine ide u rekonstrukciju 

ovog objekta, možda ova sredstva možemo iskoristiti u druge svrhe. 

            Predsjednik Nadzornog odbora otvara raspravu.  

Budući da  nije bilo primjedbi niti drugih prijedloga, predsjednik je dao ovaj Prijedlog Program rada 

             i   Financijskog plana za 2020. godinu  na glasovanje te je jednoglasno donesena sljedeća 
 

 

O D L U K A 

 

Nadzorni odbor daje suglasnost na Prijedlog Programa rada i Financijskog plana za 2020. godinu  

broj: 1584/19. od  04.12.2019. godine 

 

Prijedlog Programa rada i Financijskog plana za 2020. godinu  broj: 1584/19. od  04.12.2019. godine 

prilog je ovom Zapisniku. 

 

Broj: NO-75/2019. 
 

 

AD 3. 

 

Izvješće po ovoj točki dnevnog reda dala je direktorica Društva. Ona je istakla da su Planovi nabave 

Športskih objekata uglavnom isti svake godine. Posebno je istakla da se ovim Planom nabave za 

2020. godinu u odnosu na prošlu godinu planira informatičko povezivanje svih objekata Društva, 

to je točka 13. Usluge-Jednostavna nabava. Isto tako ove godine planira se nabava i postavljanje 

stijene za penjanje točka 16. Usluge – Jednostavna nabava. Kao i svake godine ukoliko bude 

potrebno ovaj Plan nabave dorađivati će se i prilagođavati potrebama Društva. 

 



 
 

 

Predsjednik Nadzornog odbora otvara raspravu.  

 

Budući da  nije bilo primjedbi niti drugih prijedloga, predsjednik je dao ovaj Prijedlog Plana nabave 

za 2020. godinu na glasovanje te je jednoglasno donesena sljedeća 
 

O D L U K A 

 

Nadzorni odbor daje suglasnost na Prijedlog Plana nabave za 2020. godinu  broj: 1697/19. od  20. 

12. 2019. godine 

 

Prijedlog Plana nabave za 2020. godinu  broj: 1697/19. od  20.12.2019. godine prilog je ovom  

Zapisniku. 

 

Broj: NO-76/2019. 
 

 

AD 4. 

 

Izvješće po ovoj točki dnevnog reda dala je direktorica Društva. Ona je istakla da se ovom Odlukom 

o izmjenama i dopunama Pravilnika o unutarnjoj organizaciji i sistematizaciji radnih mjesta predlaže 

ukidanje radnih mjesta: Ispomoć voditelju otvorenih terena, Recepcionar/konobar na streljani 

Pampas, Voditelj odjela čišćenja i održavanja klima uređaja jer su radnici sa tih radnih mjesta 

raspoređeni na druga radna mjesta. 

Voditelju NŠDGV, ŠD Zrinjevac i ŠD Jug dodaje se objekt Pothodnik. To je Voditelj sa najvećim 

obimom poslova, najvećim opterećenjem preko cijelog tjedna i  vikendima te se predlaže povećanje 

broja bodova sa 120 na 140 bodova.  

Budući da se ukida radno mjesto Voditelj odjela čišćenja i održavanja klima uređaja jer odjel čišćenja 

više ne postoji, čistačice se raspoređene po objektima Društva a i više ne održavamo tuđe objekte 

uvodi se novo radno mjesto u sklopu tehničke službe - Koordinator održavanja klimatizacijskog 

sustava i serviser klima uređaja.  

Kako smo caffe bar Dvorana Zrinjevac dali u zakup mijenja se i naziv radnog mjesta Voditelj dostave, 

nabave i caffe bara Dvorana Zrinjevac u Voditelj dostave i nabave i povećava se broj izvršitelja toga 

radnog mjesta sa jedan na dva. 

Direktorica zatim ističe da je najvažniji dio ove Odluke o izmjenama i dopunama Pravilnika o 

unutarnjoj organizaciji i sistematizaciji radnih mjesta to da se povećava broj bodova onim radnicima 

čija plaća bi od 01.01.2020. kada stupa na snagu Zakon o minimalnoj plaći bila ispod minimalne 

plaće (takvih je 47% radnika). Ako bi povećali broj bodova samo čistačicama to bi  za Društvo 

iznosilo mjesečno 22.900,00 kn, a kad povećamo plaće i kategoriji iznad njih, a to su pomoćni radnici 

i konobari taj iznos bi bio 37.900,00  mjesečno. Direktorica ističe da je kontaktirala druge gradske 

tvrtke i da nitko nema takvih problema jer su plaće u tim tvrtkama daleko veće od naših. 

 

Predsjednik Nadzornog odbora otvara raspravu.  

 

Za riječ se javila Katica Šobat i istakla: Sindikat je tražio, čim se saznalo za povećanje minimalne 

plaće, da se za 54 radnika koji su na minimalnoj plaći poveća broj bodova da se bar malo iznosom 

pomaknu od minimalca. Sindikat podržava ovaj Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Pravilnika 

o unutarnjoj organizaciji i sistematizaciji radnih mjesta. Ovi radnici rade vikendom, blagdanima i 

neradnim danima i iako im je sve to plaćeno, njihova plaća je stvarno mala i zaslužuju povećanje 

bodova. 

 

Direktorica je zatim istakla da će se sada pojaviti i drugi problemi jer se ovom izmjenom ove 

kategorije radnika približavaju sljedećoj kategoriji radnika. Ali to će biti pitanje za sljedeće izmjene 

sistematizacije. 

Predsjednik  Nadzornog odbora podržava ovaj prijedlog. 



 
 

 

Budući da više nije bilo primjedbi niti drugih prijedloga, predsjednik je dao ovaj Prijedlog Odluke o 

izmjenama i dopunama Pravilnika o unutarnjoj organizaciji i sistematizaciji radnih mjesta na 

glasovanje te je jednoglasno donesena sljedeća 
 

O D L U K A 

 

Nadzorni odbor daje suglasnost na Prijedlog Pravilnika o unutarnjoj organizaciji i sistematizaciji 

radnih mjesta  broj: 1705/19. od  20.12.2019. godine. 

 

Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Pravilnika o unutarnjoj organizaciji i sistematizaciji 

radnih mjesta broj: 1705/19. od  20.12.2019. godine prilog je ovom Zapisniku. 

 

 

Broj: NO-77/2019. 
 

 

AD 5. 

 

Izvješće po ovoj točki dnevnog reda dala je direktorica Društva. Ona je istakla da je zakonska 

obveza Društva svake godine izvršiti redovan popis – inventuru osnovnih sredstava i sitnog 

inventara, kao i popis blagajne i spornih potraživanja. Odlukom smo imenovali članove komisija za 

popis- inventuru. 

Predsjednik Nadzornog odbora otvara raspravu. 

Budući da  nije bilo primjedbi niti drugih prijedloga, predsjednik je dao ovaj Prijedlog Odluke o 

imenovanju Komisija za redoviti popis-inventuru sredstava i izvora sredstava sa danom 31. 12. 

2019. godine  na glasovanje te je jednoglasno donesena sljedeća 

 

O D L U K A 

 

 

Nadzorni odbor daje suglasnost na Prijedlog Odluke o imenovanju Komisija za redoviti popis-

inventuru sredstava i izvora sredstava sa danom 31. 12. 2019. godine broj:1690/19. od 13.12.2019. 

godine 

 

Prijedlog Odluke o imenovanju Komisija za redoviti popis-inventuru sredstava i izvora sredstava sa 

danom 31. 12. 2019. godine broj:1690/19. od 13.12.2019. godine prilog je ovoj Odluci. 

 

Broj: NO-78/2019. 
 

 

 

AD 6. 

 

 

Pod ovom točkom dnevnog reda Katica Šobat se zahvalila direktorici i Nadzornom odboru što su 

donijeli odluku o povećanju broja bodova za najugroženiju kategoriju radnika, a to su čistačice, 

pomoćni radnici i konobari. 

Siniša Miletić konstatirao je da je u Glasu Slavonije nedavno bio negativan tekst o ŠD Zrinjevac. 

Direktorica je odgovorila da ŠD Zrinjevac zahtjeva veliku rekonstrukciju, a za to Društvo nema 

sredstava. Ove godine u dvorani smo uz redovno krečenje i farbanje izmijenili radijatore ispod 

sjeverne tribine i vrata na svlačionicama. U 2020. godini planiramo izmijeniti pločice i obnoviti 

prostore za tuširanje u svlačionicama. 

Katica Šobat je izjavila da dvorana prokišnjava samo na jednom mjestu i to na mjestu gdje su 

postavljeni solarni paneli. 



 
 

 

Direktorica je upoznala članove Nadzornog odbora da će se u 2020. godini obnoviti zgrada objekta 

Srednjoškolsko igralište iz sredstava europskih fondova i naših sredstava. Problem je  što je to 

zgrada izgrađena 1965. godine. Njena statika , kao i instalacije u vrlo su lošem stanju. 

Na objektu hipodrom Pampas u tijeku je izgradnja novih boksova, a čim se to završi ide se u 

izgradnju društvene prostorije. 

Direktorica je istakla da su u tijeku razgovori oko preuzimanja režijskih troškova za objekt Iktus. 

Grad bi nam rebalansom trebao prebaciti 200.000,00 kn za tu namjenu. Režijski troškovi tog objekta 

su cca 120.000,00 kn. Najvažnije je da sportaši, članovi VK Iktus nastave redovno svoje aktivnosti, 

a oko ovog se mora postići dogovor. 

Direktorica se zahvaljuje članovima Nadzornog odbora na suradnji i potpori u 2019. godini. 

Goran Mikan je uz zahvalu na zajedničkom radu u Nadzornom odboru rekao da je Ministarstvo 

kulture izabralo za 2020 godinu Pannonian challenge za jedan od važnijih kulturnih događaja u RH 

što je velika šansa za promociju grada Osijeka. 

Predsjednik Nadzornog odbora je rekao da je objavljeno na facebook stranicama da u sauni na 

gradskim bazenima koristimo eterična ulja koja su opasna po zdravlje. 

Direktorica je odgovorila da to ne rade Športski objekti nego sami korisnici, što je vrlo teško 

kontrolirati. 

Predsjednik Nadzornog odbora predlaže da se ispred sauna stavi obavijest o zabrani unošenja 

sintetičkih eteričnih ulja. 

Predsjednik Nadzornog odbora je zahvalio svim članovima na uspješnom radu u 2019. godini i 

poželio uspješan rad i u 2020 godini. 

 

Budući da više nije bilo pitanja i prijedloga sjednica je završena u 10,30 sati. 

 

 

  

Zapisničar:                                                                                Predsjednik Nadzornog odbora: 

Elza Pintar, dipl.iur.                                                                        Marin Babić, mag.oec 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

www.sportski-objekti.hr  
 

    


